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Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 22. juli 2024 

 
 
Deltagere: John Austin (JA), Lisbeth Koch (LK), Svend Kjems Hove (SKH), supp. Nina Rasmussen 
(NR) supp. Lisbeth Schütt (LS). Afbud: Finn Hollund (FH) og Bettina Spangenberg (BS) 
 

 
1. Referent: LK. 

2. Dato for næste møde: Onsdag, den 25/9-2024 kl. 19 hos Nina Rasmussen 

3. Dato for julemøde: Torsdag, den 21/11-2024 

4. Medlemstal: Opgjort pr. 1/7-2024: 268 medlemmer, heraf 217 stk. 12 mdrs. og 48 stk. 6 

mdrs. medlemskaber. 

 
Opfølgning på øvrige punkter fra sidst + nye punkter: 
 
1. Næste frivilligarrangement: Søndag, den 8/9-2024. Besøg og evt. rundvisning på Peder Skram 

og Sælen med en let forfriskning. 
 

2. Ajourføring af foreningens mailadresser på hjemmesiden: 22/7-2024: LK kontakter Ole, fra 
Odense og spørger, om den kan have noget med den seneste opdatering af hjemmesiden at 
gøre. 
 

3. Badminton: Finn arbejder på sagen. Interesserede kan henvende sig til Finn på mail: 
finnhollund@gmail.com. Foreløbig er der tale om at afholde et planlægningsmøde. 
  

4. Claus Gry stopper som medlemsadministrator, så vi overvejer, hvad der så skal ske. 18/4-
2024: John undersøger, hvor omfattende arbejdet er. 12/6-2024: JA taler med Vibeke R. om 
mulighederne med foreninglet.dk 
 

5. Sidste frist for tilmelding til fest med i indbydelsen? Festudvalget vil tilføje slutdatoen i Spon-
tanmailen fremover. NR er urolig for om dette kan medføre at medlemmerne først køber deres 
billet i sidste øjeblik. Bestyrelsen foreslog at man lavede pris differentiering så billetterne blev 
dyrere med tiden, evt. kr. 50 ekstra de sidste dage. NR diskuterer dette med festudvalget. 
 

6. Landsgeneralforsamling 2024: Tilsendt forslag til vedtægtsændringer bakkes op af Kbh.-besty-
relsen. Vi sender selv forslag til en sproglig præcisering. Desuden forslag til forhøjelse af 
mindstekontingentet på landsplan. Hvis ikke det bliver vedtaget, vil vi i Kbh. foreslå en lokal 
forhøjelse i 2025, og foreslå landsgeneralforsamlingen 2024, at det bliver muligt at afvise med-
lemmer fra evt. billigere afdelinger eller opkræve et gebyr. 
 

7. Evt. Ikke noget til dette punkt. 
 
 
På bestyrelsens vegne 
Lisbeth Koch, 22/7-2024 
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